
優惠受有關條款及細則約束。

1. 訂座時需說明香港護士協會會員訂座。
2. 結帳前需出示香港護士協會會員證會員證以換取優惠。
3. 本優惠不包括加一服務費、茶芥、小食、優惠菜式、宴會菜單

及所有套餐。
4. 本優惠不適用於以下日子：父親節及其前夕、中秋節及其前夕

冬至及其前夕。
5. 本優惠優惠期至2025年12月31日。
6. 如有任何爭議，東海飲食集團及鴻星集團將保留最終決定權。

TERMS AND CONDITIONS APPLY.

1. Reserve in advance required. Please indicate the members identity of Association of Hong Kong Nursing 
Staff. 

2. To redeem this promotional offer, Association of Hong Kong Nursing Staff must present the membership 
card of the above organisations.

3. This promotional offer excludes 10% service charge, tea and condiments, snacks, discounted dishes, 
banquet and set menus. 

4. Black-out dates include: Father’s Day and eve, Mid Autumn Festival and eve, Winter Solstice and eve. 
5. This promotional offer is valid until 31 December 2025. 
6. In case of any dispute, the decision of East Ocean Gourmet Group and Super Star Group shall be final. 

東海薈 EAST OCEAN DINING

沙田鄉事會路138號Home Square1樓117號舖
Shop No.117, Level 1, HomeSquare, 138 
Shatin Rural Committee Road, Shatin

3188 1283

海都酒家 VICTORIA CITY RESTAURANT

中環添美道1號中信大廈5樓501號舖
Shop 501, 5/F, CITIC Tower, 1 Tim Mei Avenue, 
Central

2877 2211

東海薈.拉斐特  EAST OCEAN LAFAYETTE

青衣青敬路31-33號青衣城1期1樓117號舖
Shop 117, 1/F, Maritime Square, 33 Tsing King 
Road, Tsing Yi

2317 8889

星薈 STARRY TERRACE

九龍尖沙咀天文臺道8號21樓
21/F, 8 Observatory Road, Tsim Sha Tsui

2628 0282

大都烤鴨  EMPIRE CITY ROASTED DUCK

尖沙咀河內道18號K11購物藝術館2樓221舖
Shop 221, 2/F, K11 Art Mall, 18 Hanoi Road, Tsim 
Sha Tsui

2628 0662

、

現憑香港護士協會會員證，惠顧東海飲食集團
及鴻星集團旗下餐廳，即享有九折優惠及免費
甜品乙份。
Association of Hong Kong Nursing Staff enjoy a 10% discount and a complimentary dessert 
at all restaurants operated by East Ocean Gourmet Group and Super Star Group, upon showing
the membership card of above organizations. 


